
 Zápis číslo 9 
ze zasedání zastupitelstva obce Kamenec u Poličky,  

které se konalo 31. srpna 2004 v budově Obecního úřadu 
 

Přítomni:   Červený František, Cacková Miloslava, Jiruše Josef, Macků Jiří, Martinů 
Ladislav, Popelková Hana, Stříteřská Viktorie a  Šváb Petr 

       Omluven: Doležal Jiří 
       ostatní občané dle prezenční listiny. 
Ověřovatel zápisu: Jiruše Josef a Macků Jiří 
Jednání bylo zahájeno v 19.40 a ukončeno ve 21.15 hod. 
 
Program:  1) Kontrola usnesení z minulého zasedání 
      2) Projednání a schválení ceny za pozemek 
  3) Projednání a schválení úpravy rozpočtu pro letošní rok 
  4) Schválení nájemného z užívání obecních pozemků 
  5) Využívání společenského sálu v budově OÚ 
  6) Bezdrátový internet 
  7) Ostatní: 

a) seznámení s výsledky hospodaření za rok 2003 - Mikroregion 
Poličsko, Svazek obcí AZASS a Sdružení majitelů skupinového 
vodovodu Poličsko 

   b) setkání rodáků obce Kamenec u Poličky 
   c) znak obce 
   d) odvoz velkoobjemového a nebezpečného odpadu 
  8) Usnesení   
 
1) Starosta obce provedl kontrolu usnesení z minulého zasedání. 
 
2) Paní Jakubcová souhlasí s tím, aby obec odkoupila od ní pozemek o výměře 40 m2, který  
má podle geometrického plánu číslo 283-77/2004 parcelní číslo 177/2. Starosta dohodl s 
paní Jakubcovou cenu 8,- Kč/m2. Zastupitelstvo s touto cenou souhlasí. 
 
3) Místostarosta seznámil přítomné s návrhem úpravy rozpočtu pro letošní rok. Úpravou 
rozpočtu projednal a doporučil zastupitelstvu ke schválení finanční výbor. Zastupitelstvo 
obce tento návrh schválilo. Úprava rozpočtu je přílohou tohoto zápisu. 
 
4) Zastupitelstvu byly předloženy dva návrhy na nájemné za užívání obecních pozemků, a to 
0,03 Kč/m2 nebo 0,05 Kč/m2, zastupitelstvo schválilo 0,05 Kč/m2.  
 
5) Po diskusi k využívání společenského sálu v budově OÚ bylo dohodnuto, že obec koupí 
dva stoly na stolní tenis a nechá zhotovit botníky do šatny. V zářijovém vydání  
Kameneckých listů budou občané informováni o různých možnostech využívání tohoto sálu. 
Podle zájmu bude udělán časový rozvrh. 
6) O možnostech bezdrátového internetu v naší obci budou občané informováni také v 
Kameneckých listech. Podle zájmu bude jednáno s firmou ORFAST. 
 
7) 



a) Zastupitelé obce a ostatní přítomní byli seznámeni s výsledky hospodaření za rok 2003 
Mikroregionu Poličsko, Svazku obcí AZASS a Sdružení majitelů skupinového vodovodu 
Poličsko. Nebyly připomínky. 
 
b) V roce 2005 bude SDH oslavovat 115. výročí založení sboru a při této příležitosti bude 
první setkání rodáků a přátel obce Kamenec u Poličky. 
 
c) Odvoz nebezpečného a velkoobjemového se uskuteční v sobotu 18. 9. 2004. Bude jen 
jedno stanoviště - na odbočce k areálu Pod lipou. 
 
d) Byl také projednán návrh na zhotovení znaku obce. Zastupitelstvo souhlasilo s tím, aby o 
zpracování návrhu byl požádán ředitel Okresního archivu se sídlem v Litomyšli. 
 
8) Usnesení: 
a) Zastupitelstvo obce schvaluje cenu za pozemek parcelní číslo 171/2, který má výměru 
40m2 ve výši 8,- Kč za metr čtvereční. Zastupitelstvo obce souhlasí také s tím, aby obec 
uhradila ostatní náklady spojené se zapsáním do katastru nemovitostí. Zastupitelstvo nemá 
námitky, aby  za tuto cenu byly koupeny i ostatní pozemky, na kterých jsou místní 
komunikace. 
 
b) Zastupitelstvo obce schvaluje úpravu rozpočtu obce pro letošní rok. Celkové příjmy se 
zvyšují o 945,2 tis. Kč. Celkové výdaje se zvyšují o 620,5 tis. Kč. Rozdíl příjmů a výdajů,  tj. 
324,7 tis. Kč, se promítne do změny stavu k 31. 12. 2005. Úpravy rozpočtu       
dle jednotlivých položek jsou přílohou tohoto zápisu. 
 
c) Zastupitelstvo obce schvaluje nájemné ve výši 0,05 Kč/m2 za užívání obecních pozemků. 
Nájemné za tyto pozemky bude splatné do konce listopadu každého roku. 
 
d) Zastupitelstvo obce bere na vědomí výsledky hospodaření za rok 2003 Mikroregionu 
Poličsko, Svazku obcí AZASS a Sdružení majitelů skupinového vodovodu Poličsko.  
  
e) Zastupitelstvo obce rozhodlo, že v roce 2005 bude zorganizováno I. setkání rodáků a 
přátel obce Kamenec u Poličky. Při tomto setkání proběhnou i oslavy 115. výročí založení  
SDH v naší obci. 
  
f) Zastupitelstvo obce schválilo, aby byly zahájeny práce na znaku obce. 
  
g) V Kameneckých listech, které budou vydány v září 2004, informovat občany o možnosti 
rozšíření bezdrátového internetu. 
h) Prověřit možnost rozšíření televizního zesilovače i o vysílání stanice Prima. 
 
 
Zapsal: Šváb Petr      
 
V Kamenci u Poličky 7. 9. 2004 


